
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 21. martā                                                                                   Nr. 3 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:00 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

 

1. Par saistošo noteikumu Nr.____/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

28.decembra saistošajos noteikumos Nr.22/2023 “Par Balvu novada simboliku”” 

apstiprināšanu. 

2. Par saistošo noteikumu Nr.___/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

23.novembra saistošajos noteikumos Nr. 20/2023 “Par braukšanas maksas 

atvieglojumiem un transporta izdevumu kompensāciju izglītojamajiem Balvu 

novadā”” apstiprināšanu. 

3. Par grozījumiem Balvu novada bērnu un jauniešu vasaras nometņu projektu 

konkursa nolikumā. 

4. Par Viļakas Mūzikas un mākslas skolas un Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas 

likvidāciju. 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Ruta Cibule, deputāts Marija Duļbinska, deputāts Svetlana 

Pavlovska, deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns 
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Ieinteresētās personas: 

Balvu novada Izglītības pārvaldes ekonomiste Ieva Sīle, Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs 

Aleksandrs Sņegovs, Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas direktore Marija Bukša, Balvu 

novada Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

Lazdulejas pagasta pārvaldes vadītājs Andris Višņakovs, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris 

Zelčs, Baltinavas Muzeja vadītāja Antra Keiša, Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna Astreiko, 

Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja Dzintra Pipcāne, Attīstības plānošanas nodaļas projektu 

vadītājs Gatis Siliņš, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas ekonomiste 

Ineta Leišavniece, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Irēna Začeva, Juridiskās 

nodaļas Juriskonsults Iveta Kokoreviča, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma 

speciāliste Jana Krilova, Balvu muzeja galvenā krājuma glabātāja Janīna Vīksna, Balvu novada 

administrācijas izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos Jānis Bubnovs, Balvu Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne Lele, Balvu sākumskolas 

direktore Larisa Krištopanova, Balvu novada Izglītības pārvaldes lietvede Lāsma Saviča, 

Krišjāņu pagasta pārvaldes klientu apkalpošanas speciāliste Lilija Zelča, Kancelejas un 

personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas vadītāja Olga Siņica, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas 

galvenā ekonomiste Sandra Būdniece, deputāte Sandra Kindzule, Balvu novada administrācijas 

izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, Viļakas 

pilsētas pārvaldes saimniecības vadītāja Terēzija Babāne, Attīstības plānošanas nodaļas 

projektu vadītāja Vineta Zeltkalne, Ziemeļlatgales laikraksta Vaduguns redaktors Edgars 

Gabranovs, Viļakas Mūzikas un mākslas skolas direktors Aldis Prancāns, Balvu Mākslas skolas 

direktore Elita Teilāne, Baltinavas pagasta pārvaldes vadītāja Sarmīte Tabore, Viļakas pilsētas 

pārvaldes vadītājs Oļegs Kesks, Viļakas vidusskolas direktore Sarmīte Šaicāne 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāts Sandra Kindzule (attālināti-bez balss tiesībām) – darba nespējas dēļ 

 

1.§ 

Balsojums par darba kārtību 

 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt darba kārtību. 

Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību. Sāk izskatīt darba kārtības 

jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt darba kārtības jautājumu "Balsojums par darba 

kārtību" 
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2.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.____/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

28.decembra saistošajos noteikumos Nr.22/2023 “Par Balvu novada simboliku”” 

apstiprināšanu 

 

Ziņo Iluta Jaunžeikare: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Ieradās komitejas 

loceklis Imants Slišāns. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmuma projektu Nr. 103 "Par saistošo noteikumu 

Nr.6/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

28.decembra saistošajos noteikumos Nr.22/2023 “Par Balvu 

novada simboliku”” apstiprināšanu." 

 

3.§ 

Par Viļakas Mūzikas un mākslas skolas un Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas 

likvidāciju 

 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šis jautājums ir izskatīts sabiedrībā, kā arī ir izbraukājuši 

šīs iestādes un šobrīd ir tapis šāds lēmums, par ko vēl noteikti tiks 

diskutēts. 

Ziņo Inese Circene: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Viļakas Mūzikas un mākslas 

skolas un Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas likvidāciju. Sīkāk 

skaidro par profesionālās ievirzes izglītības iestāžu tīklojumu Balvu 

novadā, izglītojamo skaitu izglītības iestādēs, izglītojamo skaitu kopā, 

izglītojamo skaitu uz 01.10.2023, pašvaldības finansējumu, 

ieguvumiem. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Sīkāk paskaidro par to, kā tiek aprēķināts valsts budžeta finansējums. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro par to, kāpēc tika virzīts šāds lēmumprojekts. Ir izstrādāts 

jauns standarts gan mūzikā, gan mākslā, kas ar šī gada 1.septembri 

stājas spēkā, kas arī prasīs programmu pārskatīšanu un līdz ar to, tagad 

tiktu dota tāda iespēja, ka kopīgi, vienoti varētu pārskatīt šīs 

programmas, lai turpmāk varētu arī darboties. Skaidro, ka ieguvums 

būtu arī tāds, ka veiksmīgāk varētu sasniegt gan kvalitatīvos, gan 

kvantitatīvos rādītājus, jo tikko tika runāts arī par skolēnu skaita 

samazinājumu un īpaši brīnumiem netic, ka tas varētu pieaugt, arī 

meistarklases varētu rīkot kopīgas, notiktu vienota plānošana netikai 

pie mācību satura, bet arī pie pedagogu tālākizglītības, jo arī pedagogu 

skaits sarūk, būtu atvieglots arī aizvietošanas process, ja kādam ir 

ilgstoša darba nespējas lapa, vienota administrācija un pašvaldības 

ieguvums būtu 85 434 eiro. Sīkāk skaidro par algas likmes 

palielinājumu, kas būs no 2025.gada 1.janvāra. Skaidro, ka vislielākais 
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ieguvums pie šīs reorganizācijas ir tas, ka izglītības iestāde netiek 

slēgta, kā šobrīd tas tiek sabiedrībai interpretēts. Uz vietas paliek 

īstenošanas programmas gan Baltinavā, gan Viļakā un arī Rekavā. 

Skolēniem un skolotājiem nemainās nekas, tas vairāk skar 

administrāciju, kā arī izglītības iestādes nosaukums tiks mainīts. 

Analizējot deklarēto bērnu skaitu ir redzams, ka tas krasi sarūk, tāpēc 

visiem kopā būtu jādomā par to, kā veidot izglītības iestāžu tīklojumu 

tā, lai tas būtu ilgtspējīgs pastāvēt, dzīvot un arī attīstīties. Pie šī 

modeļa tā ir ilgtspējīga pastāvēšana, vienota administrācija un vienota 

virzība uz kvalitatīvu izglītību. Skaidro, ka protams var arī pastāvēt 

risks, jo katrā no šiem punktiem būtu nepieciešams cilvēks, kas būtu 

atbildīgs un pie kura varētu griezties skolēni, vecāki, tāpēc ir 

nepieciešams atbildīgais cilvēks. Skolēniem un skolotājiem būs 

jāpierod pie jaunajām izmaiņām, prasībām, jauna izglītības iestādes 

vadītāja. Protams, ka risks ir arī pedagogu attieksmē, cik varoši būs to 

pieņemt un kāda būs reakcija. Ja visi kopā nemainīsim domāšanu un 

tikai teiksim, ka viss tiek likvidēts, samazināts, ka viss ir slikti, tad ar 

šādu domu dzīvojam, potējam to skolā, bērniem, ģimenēs, kā arī 

sabiedrībā, taču, ja paskatāmies reāli, tad šī situācija nemaz nav tāda, 

jo mācību punkti pastāv, kā piemērs ir Rugāji, Viļaka. Skaidro, ka 

lēmumprojektā ir veiktas nelielas korekcijas un sīkāk paskaidro, ka 

3.punktā tiek norādīta adrese, kā arī 8.1. punkts par to, ka Viļakas 

vidusskola ir saistību pārņēmēja ar tehniskajiem darbiniekiem, kā arī 

16., 17. punktā ir noteikts, ka tiek uzdots Viļakas direktoram veikt 

konkrētas darbības, kā arī vairākas programmas ir svītrotas, kas šobrīd 

arī nav. Līdzīgi bija arī ar Sporta skolām, kas tika apvienotas. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka personīgi pašai kā deputātam ir svarīgi dzirdēt to, ka šīs 

vietas saglabājas, tā ir lielākā prioritāte, ka visas īstenošanas vietas 

paliek. Skaidro, ka svarīgs jautājums ir arī, kā notiks saimnieciskā 

darbība, ja tiek lemts par šī jautājuma virzību tālāk. Svarīgi saprast arī 

par to cilvēku, kas paliks šajās īstenošanas vietās un strādās gan ar 

vecākiem, gan ar bērniem, kā arī interesē jautājums, ja pedagogs 

ilgstoši būs prombūtnē, vai šie priekšmeti mākslā un mūzikā tiešām 

saglabāsies, bet šis viss noteikti ir darba procesa rezultātā. Vēlētos, lai 

visi sadzird to, ka esam viens novads un būtu lūgums salikt visas 

domas kopā un neskatoties ne uz ko ietu uz šo un vēlētos arī to, ka, ja 

tiks apstiprināts šis jautājums, ka šie direktori, kas šobrīd strādā šajās 

iestādēs paliktu un turpinātu strādāt kā pedagogi un neatstāj šīs vietas. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro, ka patika dažas lietas, kas tika tagad teiktas, kas nebija 

izskanējušas vecāku sapulcē un, ka nevajag šobrīd teikt to, ka viss ir 

slikts, nebūt tā nav. Katra šī skola ir laba un nes savu vārdu kopienas 

vides veidošanā. Tika pieminēti arī kvantitatīvie rādītāji un arī, kad 

bija sapulce, vecākiem bija izteikta tāda baža, ka tiks ieviesti kritēriji, 

kurus nevarēs izpildīt un šādus jautājumus parasti no savas puses 

cenšas objektīvi noskaidrot un ir sazinājies ar Nacionālā kultūras 

centra atbildīgo cilvēku, kas atbild par šo jomu, kas atbildēja, ka šobrīd 

šo kritēriju nav un pagaidām nav plānoti, ka ir kritērtiji valsts 

finansējuma piešķiršanai. Kad bija tikšanās ar vecākiem, ka ir tās bažas 

par to, ka nebūs tas, kas bija šobrīd un šobrīd tiek izteikts tas, ka 

īstenošanas vietā būs tas cilvēks, pie kura varēs griezties, kas sākotnēji 

netika minēts un baža baltinaviešiem ir par to, ka var izirt tā vieta, ka 

tas ir risks, bet būtiski pie šī lēmumprojekta tas, ka ir aprēķini, bet ir 
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svarīgi, ka būs tas cilvēks, bet nav to aprēkinu, cik īsti tas būs, kas arī 

ir svarīgi, kāda būtu ekonomija. Labi, ka tika pieminēta 

salīdzinājumam Sporta skola un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka mazāk 

pārzin situāciju Viļakā, bet situāciju Baltinavā pārzin labi, līdz ar to, ja 

šie jautājumi tiktu izskatīti atsevišķi, tad jautājumā par Viļaku 

atturētos, jo trūkst argumentu par vai pret, bet pie Baltinavas jautājuma 

šobrīd balsojums būs pret un skaidro, ka neapšauba to, ka Balvu 

Mūzikas skolas direktors un Balvu Mākslas skolas direktors visu 

enerģiju veltīs tam, lai saglabātu un attīstītu šīs vietas Baltinavā un 

Viļakā, bet tomēr riski pastāv, jo skola tomēr ir šīs vietas kultūras 

centrs. Skaidro, ka iepriekš Baltinavā, kad nebija Mūzikas un mākslas 

skolas, tad daudzi vecāki bērnus veda uz Kārsavas Mūzikas skolu, 

varbūt arī šie nav racionāli faktori, bet arī tagad izskan tāds viedoklis, 

ja vecāki jutīs, ka tā skola nebūs tāda kā iepriekš, tad arī bērnus vedīs 

uz Kārsavu. 

Izsaka viedokli Marija 

Bukša: 

Skaidro par tikšanos ar Balvu administrāciju, ka iepriekš bija nedaudz 

savādāka informācija, kas arī neradīja pārliecību par šo apvienošanos. 

Sīkāk skaidro par kvantitatīvajiem rādītājiem, kas šobrīd nav uzstādīti. 

Skaidro, ka rādītājus un standartus, kas noteikti šobrīd no savas puses 

var izpildīt tikai tad, ja būs pedagogi. Skaidro, ka šobrīd ir pietiekoši 

bērnu. Skaidro, ka sporta skolai ir 1 programma, bet Mūzikas un 

mākslas skolā ir 8 programmas. Raisās daudz domu par to, kā varēs 

organizēt grupu stundas, noteikti, kā jau visās skolās ir daudz 

problēmu, bet noteikti visas ir risināmas. Skaidro, ka nav īsti 

pārliecināta par to, ka būs kādi lielāki uzlabojumi, protams ir 

pārliecināta par to, ka Balvu Mūzsikas skolas direktors ir ļoti 

profesionāls un labs direktors, tāpat arī Balvu Māksals skolas 

direktore, pret to pilnīgi nav nekādu pretenziju ne pašai, ne visam 

kolektīvam, bet uztrauc tas, ka tas ir attālums un noteikti situāciju 

nevarēs tā pārzināt pilnīgi par visu, kas notiek, ja būs nozīmēts 

atbildīgais darbinieks, kas atradīsies uz vietas, tad noteikti tas būs 

savādāk. Skaidro par saimnieciskiem jautājumiem, kā īsti varēs ar to 

tikt galā un kas būs prioritātē, ja iestāde ir patstāvīga tad viss tiek darīts 

pašiem, bet, ja šī ēka būs pie pašvaldības, tad īsti šis nepārliecina. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, ka februārī bija tikšanās gan Baltinavā, gan Viļakā un tika 

sadzirdētas visas bažas, kas izskanēja. Lielākas bažas bija par to, ka 

šajās vietās ir jābūt atbildīgajam darbiniekam, pie kura var griezties 

dažādos jautājumos, aprēķini par šo ir veikti, bet tas ir atkarīgs no 

jaunā vadītāja, vai tas būs metodiķis, vai tas būs vietnieks, jo šajos 

gadījumos atšķiras samaksas. Skaidro, ka ir plānots līdz 1 likmei, bet 

iespējams, ka tā būs arī 1 likme uz visiem mācību punktiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka visu šo bija svarīgi dzirdēt, atgādina, ka nevienu iestādi 

neplāno aizvērt, bet tiek domāts ilgtermiņā. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka ļoti izbrīnīja tas, ko sabiedrībā dzird, ka šīs skolas tiek 

slēgtas, tas nozīmē, ka kāds nepareizi šīs sarunas ir interpretējis, bet 

šajā lēmumā, ko gatavojamies pieņemt un diskutējam, vissvarīgākais 

ir nevis nosaukums, bet tas punkts, ka āttiecīgajās iestādēs īstenoto 

programmu vietas paliek nemainīgas, kas arī ir šī lēmumprojekta 

kodols un tas nozīmē, ka nedz bērniem, nedz pedagogiem nekas 

nemainās, bet mainās administrēšanas princips un vairāk vai mazāk 

mainās kaut kas vadībai, kas arī ir atslēgas vārds un pārējais ir mūsu 
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vēlme kaut ko sakārtot, vai arī gluži pretēji, kaut kādā veidā visu 

bremzēt. Skaidro, ka finanšu situācija arī ir ļoti nozīmīga un zinam to, 

ka pašvaldībai šobrīd ir jāpieņem ļoti atbildīgi un ne viegli lēmumi, ne 

vienā brīdī nevaram atļauties saimniekot neracionāli, jo mūsu 

iedzīvotāju skaita un bērnu skaita dinamika ir tāda kāda tā ir. Ja finanšu 

grūtības pašvaldībā jau jūtam no pagājušā gada februāra un marta, tad 

šobrīd jau ir oficiāla publikācija par to, ka tuvākajos 4 gados ir 

jāmazina savi izdevumi un tas ir ļoti nopietns signāls, ja par to sāk 

runāt valsts līmenī. Visās pašvaldībās šobrīd notiek procesi attiecībā 

uz mazajām skolām, lai spētu savilkt galus kopā un nav gluži tā, kas 

reizām izskan, ka mēs neprotam vienīgie saimniekot. Šobrīd mēs tāpat 

kā daudzas pārējās saimniecības cenšamies sakārtot savu saimniecību, 

jo vienkārši nav citas izejas un mēs nevaram izlikties, ka mūsu ir tik 

pat daudz cik bija pirms 10 gadiem un dzīvot tieši tāpat. Personīgi 

pašai ļoti patika tas, ka tagad sāk izskanēt tas jautājums par to, kas 

paliks uz vietas atbildīgais darbinieks, kas šobrīd nav mūsu jautājums, 

jo tas ir Izglītības pārvaldes jautājums un tas būs nākamā direktora 

jautājums, bet noteikti no savas puses šim jautājumam rūpīgi sekos 

līdzi, kā šis jautājums tiks atrisināts. Par tām bažām, ko minēja 

Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas direktore, ka ēku apsaimniekos 

pagasta pārbalde, nedomā, ka tur ir risks, jo naudas maks ir un paliek 

viens un tas pats, kā tas tika finansēts no pašvaldības, tā tas tiks 

finansēts no pašvaldības, tā tas arī tiks darīts šobrīd. Sīkāk skaidro par 

lēmumprojekta nosaukumu, ka tas skan nepārāk labi, bet dzīve ir tāda, 

kāda tā ir, izaicinājumi ir, kuri vienkārši jāpārvar. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka šim lēmuma projekta tapšanas pamats ir tas, ka redzam to, 

ka ir par maz ieņēmumu, bet par daudz izdevumu, bet šī sadaļa, ka ir 

jāsamazina izdevumi, ka tas noteikti vēl būs pietiekami ilgu laiku. 

Skaidro, ka šo jomu pārstāv kā Balvu Mūzikas skolas direktors, nevis 

kā deputāts un priecājas par to, ka ar milzīgu darbu šo pašpietiekamību 

ir saglabājuši, ka arī redzot šo iedzīvotāju skaita un bērnu dinamiku, 

ka tas ir tikai laika jautājums. Tas ir jāapzinās un kaut kādā 

starpsituācijā, zinot, ka bija izteiktas bažas no kopienu līderiem, ka nav 

tās pārliecības, ka pēc gada, diviem šie mācību punkti netiks aizvērti 

ciet, piedāvā, ka vienu no Valstī piedāvātājiem variantiem, ka šī 

profesionālās ievirzes programmas tiek nodotas administrēt 

vispārizglītojošajai skolai un to drīkst darīt vidusskolas, vai 

pamatskolas posms. Šobrīd vairākās vietās valstī šī konsolidācija 

notiek, pat nemainot skolas nosaukumu un piedāvā no savas puses šīs 

programmas pārņemt Baltinavas vidusskolai un tad šajās apliecībās, 

beidzot šo iestādi neparādīsies Balvu vārds, bet paliks Baltinavas 

vārds, kas arī būtu emocionāli vieglāka. Par programmu 

samazināšanos, tas var notikt jebkurā mirklī, jebkurā skolā un no tā 

nav pasargāts neviens. Skaidro par standartiem. Skaidro, ja Balvu 

Mūzikas skolas tiek pievienota klāt skola, tad ar pilnu atbildības sajūtu 

var teikt, ka no tā finansējums skolai nebūs lielāks. Ja tiks pievienotas 

skolas, tad būs vienāda attieksme pret visiem, kas šobrīd jau ir attiecībā 

uz Rugājiem. Skaidro, ka zinot, to, ka šajā sistēmā esam maza kopiena- 

balsojumā atturēsies tieši šo psihoemocionālo iemeslu dēļ. Ja 

gadījumā, tiks nobalsots par un pieņemts lēmums, ka skolas jāapvieno, 

tad vieglāk būs no emocionālās puses saliedēt kolektīvu. 
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Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzskata, ka par šo jautājumu ir pietiekoši daudz debatēts, pat līdz 

procesiem, kā šis jautājums virzīsies tālāk. Skaidro, ka šajā komitejā 

būtu jābalso par šo jautājumu un tad vēl paplašinātā veidā par šo 

jautājumu runāsim Finanšu komitejas sēdē. Skaidro, ja šis jautājums ir 

iesākts un virzīts izskatīšanai komitejas sēdē, tad vēlas atgādināt, ka 

šajā laikā pie reorganizācijas jautājumiem ļoti ir strādājusi Izglītības 

pārvalde, ko joprojām ļoti gaida no Kultūras pārvaldes, saistībā arī ar 

cilvēku skaita samazināšanos. Šis gads nebūs viegls, bet esam tikuši 

līdz šai jomai, kas jāvirza uz priekšu un tad jāvērtē, kāda būs mūsu 

attieksme, un kāda būs mūsu vēlme darboties. 

Izsaka viedokli Marija 

Bukša: 

Vai nevarētu šajā programmā iekļaut saksafona programmu. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro par licenzētām programmām. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka deputātiem ir svarīgi, lai saglabātos tās īstenošanas vietas. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt iesniegto priekšlikumu - sniegt atzinumu virzīt 

lēmuma projektu jaunā redakcijā uz Finanšu komitejas sēdi, par ko 

komitejas locekļi nobalso ar 5 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) balsīm par, pret - nav, 

atturas - 1 (Imants Slišāns). Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt lēmuma projektu jaunā redakcijā un virzīt 

izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
4 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska) 

"PRET" -  1 (Imants Slišāns) 

"ATTURAS" -  1 (Egons Salmanis) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē ar labojumiem 

lēmuma projektu Nr. 127 "Par Viļakas Mūzikas un mākslas 

skolas un Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas likvidāciju" 

 

4.§ 

Par grozījumiem Balvu novada bērnu un jauniešu vasaras nometņu projektu konkursa 

nolikumā 

 

Ziņo Maruta Brokāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  
6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 
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NOLEMJ: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Balvu novada bērnu un jauniešu vasaras nometņu 

projektu konkursa nolikumā” 

 

5.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.___/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

23.novembra saistošajos noteikumos Nr. 20/2023 “Par braukšanas maksas 

atvieglojumiem un transporta izdevumu kompensāciju izglītojamajiem Balvu novadā”” 

apstiprināšanu 

 

Ziņo Sarmīte 

Gržibovska: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

izskatīt jautājumu Finanšu komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Virzīt un sniegt atzinumu tālākai izskatīšanai Finanšu komitejas 

sēdē darba kārtības jautājumu "Par saistošo noteikumu 

Nr.___/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2023.gada 

23.novembra saistošajos noteikumos Nr. 20/2023 “Par 

braukšanas maksas atvieglojumiem un transporta izdevumu 

kompensāciju izglītojamajiem Balvu novadā”” apstiprināšanu" 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:10 

 

Sēdi vadīja   

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

Sēdi protokolēja –  

personāla speciāliste                            Jūlija Korlaša 

 


